
2020D33761 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over de Verantwoordingsrapportage 2019 en 
jaarbeeld 2019 van de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit 
(2020Z11663). 

De voorzitter van de commissie,
Kuiken 

De adjunct-griffier van de commissie,
Goorden 
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Nr. Vraag 
1. Kunt u het verschil verklaren tussen de cijfers die u noemde in 

beantwoording van vragen over het aantal slachtingen tijdens 
het Offerfeest in 2018, namelijk 34.325 schapen en geiten en 
1.170 runderen in uw beantwoording van 7 juni 2019 en 40.627 
schapen en geiten en 2.974 runderen in uw beantwoording van 
29 oktober 2018? 

2. Hoeveel nertsen zijn er in totaal gedood bij de ruimingen bij de 
44 locaties die zijn besmet met SARS-CoV-2? 

3. Hoeveel fokteefjes zijn er in totaal gedood bij de ruimingen bij 
de 44 nertsenfokkerijen die zijn besmet met SARS-CoV-2? 

4. Hoeveel fokreuen zijn er in totaal gedood bij de ruimingen bij 
de 44 nertsenfokkerijen die zijn besmet met SARS-CoV-2? 

5. Hoeveel pups zijn er in totaal gedood bij de ruimingen bij de 44 
nertsenfokkerijen die zijn besmet met SARS-CoV-2? 

6. Onder hoeveel bedrijven – gelet op het feit dat een nertsenbe-
drijf meer dan één locatie kan hebben – vallen de 44 locaties die 
op dit moment zijn besmet met SARS-CoV-2? 

7. Hoeveel locaties in de nertsenfokkerij hebben nog niet te maken 
met een besmetting met SARS-CoV-2, ofwel: op hoeveel 
locaties worden nog nertsen gehouden? 

8. Hoeveel nertsenbedrijven hebben nog niet te maken met een 
besmetting met SARS-CoV-2? 

9. Welke invloed heeft de coronacrisis gehad op de capaciteit van 
de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) en in 
welke sectoren is hierdoor minder en meer gecontroleerd dan 
in 2019? 

10. Hoeveel controles van veetransporten waren er voor 2019 
gepland, hoeveel zijn er daadwerkelijk uitgevoerd en welk 
percentage is dat van het totaal aantal uitgevoerde veetranspor-
ten in 2019? 

11. Hoeveel certificaten voor veetransporten naar derde landen zijn 
er in 2019 aangevraagd, hoeveel daarvan zijn er gecertificeerd, 
hoeveel afgewezen, hoeveel van de gecertificeerde transporten 
zijn achteraf gecontroleerd op naleving van de regels, wat zijn 
de bevindingen hiervan en hoeveel maatregelen en sancties zijn 
er opgelegd? 

12. Hoeveel dierenwelzijnsinspecties (in cijfers) zijn er in 2019 
uitgevoerd in veehouderijsectoren, uitgesplitst naar sector? 

13. Hoeveel dierenwelzijnsinspecties (in cijfers) zijn er in 2019 
uitgevoerd in de gezelschapsdierenbranche, uitgesplitst naar 
sector? 

14. Hoeveel fte’s krijgen de vijf nieuwe dierenwelzijnsteams, 
uitgesplitst per team? 

15. Wat zijn de focusgebieden van de vijf nieuwe dierenwelzijns-
teams, uitgesplitst per team? 

16. Hoeveel uren heeft de NVWA besteed aan gerichte monitoring 
van overtredingen op Marktplaats? 

17. Wat is het totaal aantal meldingen dat bij de NVWA in 2019 is 
binnengekomen, uitgesplitst naar sector? 

18. Wat is het percentage fysieke inspecties dat is voortgevloeid uit 
het totaal aantal meldingen die in 2019 bij de NVWA zijn 
binnengekomen, uitgesplitst naar sector? 

19. Hoeveel uren en budget zijn in 2019 besteed aan kennisopbouw 
en expertise van inspecteurs op het gebied van dierenwelzijn? 

20. Hoeveel transporten met transportonwaardige dieren zijn door 
de NVWA sinds het 2Solve-onderzoek geconstateerd? 

21. Hoeveel keuringsrapporten zijn er sinds het 2Solve-onderzoek 
in de noordelijke slachthuizen geschreven? 

22. Hoeveel boetes, uitgesplitst per overtreding, zijn er sinds het 
2Solve onderzoek in de noordelijke slachthuizen uitgedeeld? 
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Nr. Vraag 
23. Wat is het percentage duo-inspecties ten opzichte van het totaal 

aantal inspecties sinds het besluit hierover? 
24. Bij hoeveel inspecties heeft duo-inspectie niet plaatsgevonden 

terwijl dit eigenlijk wel de bedoeling was? 
25. Bij hoeveel inspecties heeft het vierogenprincipe niet kunnen 

plaatsvinden terwijl dit wel de bedoeling was? 
26. Wat is het percentage inspecties waar het vierogenprincipe is 

toegepast ten opzichte van het totaal percentage uitgevoerde 
inspecties sinds het 2Solve-onderzoek? 

27. Kunt u bevestigen dat medewerkers van de Kwaliteitskeuring 
Dierlijke Sector (KDS) 102-formulieren opstellen in slachthuizen 
en deze aan de NVWA overhandigen? 

28. Hoe vaak hebben KDS-medewerkers in 2018 en 2019 bij 
NVWA-dierenartsen melding gemaakt van misstanden bij de 
slacht van varkens, uitgesplitst naar het onvoldoende bedwel-
men van varkens, het maken van fouten bij het steken van 
varkens en het onvoldoende verbloeden van varkens tijdens het 
slachtproces? 

29. Hoeveel kalfjes werden er in 2019 levend geboren in de 
melkveehouderij? 

30. Hoeveel Identificatie & Registratie (I&R)-geboortemeldingen 
waren er in 2019 (gemerkte kalveren)? 

31. Hoeveel kalfjes werden er in 2019 geregistreerd als doodgebo-
ren (inclusief kalveren die zijn gestorven voor het merken) in de 
melkveehouderij? 

32. Hoeveel van de kalfjes die in 2019 werden geboren in de 
melkveehouderij, stierven op een leeftijd van 3 tot 14 dagen? 

33. Hoeveel van de kalfjes die in 2019 werden geboren in de 
melkveehouderij stierven op een leeftijd van 14 dagen tot een 
jaar? 

34. Wat was het percentage sterfte van biggen tot het spenen in 
2019? 

35. Is de illegale import van honden toegenomen sinds het 
fokverbod voor kortsnuitige honden, zoals mopshonden en 
Franse en Engelse bulldogs? 

36. Hoe groot is het aandeel ammoniak uit mestkelders in stallen 
ten opzichte van de totale stikstofuitstoot van de landbouw? 

37. Hoeveel bedrijven werken nog met verrijkte kooien voor 
legkippen? 

38. Is de NVWA voornemens om per 1 januari 2021 extra te gaan 
handhaven op het verbod op verrijkte kooien voor legkippen? 

39. Hoeveel leghenkuikens zijn er in 2019 vanuit Nederland 
geëxporteerd? 

40. Hoeveel leghenkuikens zijn er in 2019 vanuit het buitenland 
geïmporteerd? 

41. Hoeveel eendagskuikens, uitgesplitst in eendagshaantjes en 
leghenkuikens, zijn er in 2019 gedood? 

42. Op welke data en locaties heeft de NVWA onaangekondigde 
inspecties uitgevoerd naar handel in en huisvesting van 
exotische dieren in 2018 en 2019? 

43. Op welke data en locaties heeft de NVWA aangekondigde 
inspecties uitgevoerd naar handel in en huisvesting van 
exotische dieren in 2018 en 2019? 

44. Welke overtredingen zijn geconstateerd bij de inspecties naar 
de handel in en huisvesting van exotische dieren in 2018 en 
2019? 

45. Hoeveel en op welke data zijn er in 2018 en 2019 exotische 
dieren in beslag genomen door handhavingsinstanties 
(uitgesplitst naar NVWA, douane, politie, Landelijke Inspectie 
Dierenbescherming) en op grond waarvan? 
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46. Hoeveel dieren zijn er in 2018 en 2019 op reptiel- en vogelbeur-

zen verhandeld? 
47. Hoeveel meldingen over misstanden rondom de handel in en 

huisvesting van exotische dieren zijn de afgelopen twee jaar 
gedaan? 

48. Met welke regelmaat heeft de NVWA niet-besmette nertsenbe-
drijven gecontroleerd in het kader van de toegezegde intensieve 
monitoring? 

49. Welke incidenten hebben plaatsgevonden tijdens het ruimen 
van de tot nu toe geruimde nertsenbedrijven? 

50. Hoeveel van de inspecties in 2019 in het kader van diergezond-
heid respectievelijk dierenwelzijn hebben plaatsgevonden op 
basis van een melding, hoeveel op basis van het reguliere 
toezicht, hoeveel op basis van risicoanalyses, waar waren deze 
inspecties op gericht en wat waren hierbij de bevindingen? 

51. Kunt u per diercategorie uitsplitsen hoe vaak de inspecties in 
2019 in de sectoren melkvee, vleeskalveren, vleesvee, nertsen, 
opfokleghennen, legkippen, vleeskuikenouderdieren, vleeskui-
kens, kalkoenen, eenden, varkens, geiten, schapen en konijnen 
hebben geleid tot het opleggen van een maatregel, en wat deze 
maatregelen waren? 

52. Hoeveel geïdentificeerde risicobedrijven in de veehouderij 
waren er in 2019 en hoe verhoudt zich dit tot het totaal aantal 
veehouderijbedrijven? 

53. Kunt u in de «inspectieresultaten welzijn vleeskuikens 2019» 
onderscheid maken tussen administratieve en de verschillende 
soorten fysieke overtredingen, en de bijbehorende maatrege-
len? 

54. Kunt u in de toekomst standaard onderscheid maken tussen 
administratieve en de verschillende soorten fysieke overtredin-
gen voor vleeskuikens en andere diercategorieën? 

55. Kunt u in de «inspectieresultaten welzijn vleeskuikens 2019» 
onderscheid maken tussen de resultaten van verschillende 
concepten, anders dan regulier en trager groeiend (bijv. 
tussensegment, Beter Leven keurmerk 1 ster, biologisch)? 

56. Kunt u in de toekomst standaard onderscheid maken tussen de 
resultaten van verschillende concepten, anders dan regulier en 
trager groeiend (bijvoorbeeld tussensegment, Beter Leven 
keurmerk 1 ster, biologisch) voor vleeskuikens en andere 
diercategorieën? 

57. Hoe bent u van plan in de komende jaren verder opvolging te 
geven aan het vaststellen van het naleefbeeld, aangezien de 
«Inspectieresultaten welzijn vleeskuikens 2019» een nulmeting 
betreft? 

58. Hoeveel varkensbedrijven zijn op het gebruik van verrijkingsma-
teriaal gecontroleerd, hoeveel bevindingen zijn er vastgesteld 
en hoeveel maatregelen en sancties zijn er opgelegd? 

59. Welke andere instanties komen naast de NVWA op het erf om 
zaken te controleren en wat is de gemiddelde frequentie van 
deze bezoeken? 

60. Op welke manier kunnen inzichten en bezoeken van verschil-
lende instanties, naast de NVWA, aan elkaar gekoppeld worden 
en zorgen voor een integraler beeld? 

61. Hoeveel houtbedrijven importeerden in 2019 illegaal hout, 
hoeveel van deze houtbedrijven kregen een waarschuwing, 
hoeveel een boete en hoeveel van deze houtbedrijven hadden 
ook al in 2018, 2017, 2016, 2015 en 2014 een waarschuwing of 
boete gekregen? 

4
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62. Hoeveel centrales die biomassa opstoken zijn gecontroleerd op 

naleving van de (SDE)-subsidievoorwaarden in 2019, 2018 en 
2017? 

63. Hoeveel houtige biomassa is er in 2019, 2018, 2017 en 2016 
geïmporteerd in Nederland, hoeveel is gecontroleerd op het 
hebben van de juiste certificaten (uitgesplitst naar jaar) en 
hoeveel procent had geen certificaten (uitgesplitst naar jaar)? 

64. Hoeveel hout wordt er jaarlijks geïmporteerd in Nederland, 
hoeveel procent van het hout is er jaarlijks sinds 2014 tot 2019 
geïnspecteerd, hoeveel procent was gecertificeerd en hoeveel 
was illegaal, graag uitgesplitst naar jaar en houtsoort? 

65. Worden niet gecertificeerd hout en pulp standaard microsco-
pisch onderzocht om de afkomst te bepalen? Zo ja, hoeveel 
procent wordt aselect of standaard onderzocht? 

66. Hoeveel pulp wordt er jaarlijks geïmporteerd in Nederland, 
hoeveel procent hiervan is jaarlijks sinds 2014 tot 2019 
geïnspecteerd en hoeveel procent was gecertificeerd en 
hoeveel was illegaal, graag uitgesplitst naar jaar en houtsoort? 

67. Hoeveel viskwekerijen zijn er geïnspecteerd in 2019? 
68. Hoeveel procent van de gehouden vissen sterft in een viskweke-

rij en hoeveel procent van de gehouden vissen sterft vanwege 
ziektes, uitgesplitst naar vissoort? 

69. Op welke ziektes worden vissen gecontroleerd, uitgesplitst naar 
vissoort, en welke ziektes zijn per vissoort gevonden in 2019? 

70. Hoeveel palingkwekerijen zijn gecontroleerd in 2019 op het 
naleven van verdoofd slachten en in hoeveel gevallen is de 
verdoving niet effectief? 

71. Hoeveel procent van de gehouden vissoorten in viskwekerijen 
wordt verdoofd geslacht, per soort uitgesplitst, en hoe effectief 
is dit, ook per vissoort uitgesplitst? 

72. Hoeveel vissers vissen in Natura 2000-gebieden, hoe vaak 
werden deze vissers in de Natura 2000-gebieden gecontroleerd 
in 2019 en hoeveel procent was in overtreding? 

73. Worden honden afkomstig uit landen met een hoog risico voor 
rabiës (aselect) gecontroleerd op het hebben van antistoffen in 
hun bloed voor bijvoorbeeld rabiës? Zo ja, hoeveel procent van 
de honden is gecontroleerd in 2019 en hoeveel procent had 
geen antistoffen? 

74. Hoeveel en hoe vaak werden papieren van handelaren die 
honden invoeren gecontroleerd in 2019 en hoeveel procent van 
de handelaren werd (aselect) gecontroleerd in 2019? 

75. Hoeveel meldingen over illegaal te koop gezette dieren kwamen 
in 2019 binnen bij NVWA? 

76. Hoeveel procent van de online advertenties werd (aselect) 
gecontroleerd op naleving van de Convention on International 
Trade in Endangered Species of Wild Fauna and Flora (Cites)-
wetgeving in 2019? 

77. Bent u bereid, aangezien in het jaarverslag alleen cijfers worden 
gegeven over 2019, om de NVWA te vragen in het vervolg naast 
de cijfers van het verslagjaar ook cijfers over minstens de vier 
voorgaande jaren te geven, zodat naar trends in het controle- 
en handhavingsbeleid kan worden gekeken? 

78. Is het correct dat vijf (de oranje bullet points) van de zeven 
punten onder «Realisatie jaarplanresultaten 2019» op pagina 32 
niet gerealiseerd zijn? 

79. Welk percentage van het totaal aantal bedrijven dat met 
landbouwgif werkt is hierop in 2019 gecontroleerd en wat zijn 
de percentages uitgesplitst naar sector? 
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80. Hoeveel controles zijn er in 2019 uitgevoerd op het invullen van 

de gewasbeschermingsmonitor en bij hoeveel van die controles 
is dat geverifieerd door controle van de onderliggende 
documenten? 

81. Hoeveel controles zijn er uitgevoerd naar de import, handel, 
opslag en gebruik van illegale pesticiden? 

82. In welk percentage van de controles voor «gewasbescherming» 
werden er overtredingen geconstateerd en om welke overtre-
dingen ging dat? 

83. Hoeveel van de controles op «meststoffen» vonden plaats bij 
intermediairs in de mestketen en welk percentage van de 
intermediairs is daarmee in 2019 gecontroleerd? 

84. Welk percentage van de gecontroleerde intermediairs in de 
mestketen overtrad de regels en welke regels werden 
overtreden? 

85. Tegen welk percentage van de intermediairs in de mestketen 
dat de regels overtrad is handhavend opgetreden en wat is er in 
de andere gevallen gebeurd? 

86. Hoeveel van de controles op «meststoffen» vonden plaats 
onder covergistingsinstallaties en welk percentage van de 
covergisters is daarmee in 2019 gecontroleerd? 

87. Hoeveel controles vonden er in 2019 plaats bij covergisters ten 
aanzien van de gebruikte materialen en is dit ook fysiek 
gecontroleerd? 

88. Welk percentage van de gecontroleerde bedrijven met 
covergistingsinstallaties overtrad de regels en welke regels 
werden overtreden? 

89. Tegen welk percentage van de covergistingsinstallaties dat de 
regels overtrad is handhavend opgetreden en wat is er in de 
andere gevallen gebeurd? 

90. Is het aantal fysieke controles bij intermediairs in de mestketen 
en bij covergisters toe- of afgenomen in 2019 ten opzichte van 
de jaren daarvoor en hoe verklaart u deze toe- of afname? 

91. Wat waren de sancties voor de 22% veehouders die de 
derogatievoorwaarden niet naleefden? 

92. Hoe heeft de NVWA laten zien met toezicht effectief bijgedragen 
te hebben aan de naleving en controle op producten? 

93. Wanneer kunt u de Kamer te informeren over de door u 
aangekondigde vervolgaanpak van de herbezinning, in 
samenhang met de uitkomsten van het onafhankelijk onderzoek 
naar de taken en middelen van de NVWA dat in uw opdracht is 
uitgevoerd? 

94. Welke pluspunten en risico’s dragen een uitgebreidere database 
van private kwaliteitssystemen met zich mee voor de NVWA? 

95. Wat zijn «toezichtsondersteunende private kwaliteitssystemen», 
welke systemen worden hiermee bedoeld en op basis waarvan 
worden deze getoetst? 

96. Hoe verklaart u de exponentiële groei in private kwaliteitssyste-
men en is er een maximumaantal private certificeringssyste-
men dat de NVWA in zijn totaliteit kan beheren en jaarlijks kan 
behandelen? 

97. Om welke risico’s gaat het als er wordt gesproken over de 
risico’s bij veehouders die zelf voer voor hun vee mengen? 

98. In welke mate speelt compliance een rol bij het risicogericht 
toezicht van de NVWA? 

99. Per welke periode probeert de NVWA de integrale ketenanaly-
ses van de verschillende productieketens te actualiseren en 
welke integrale ketenanalyses wil de NVWA in 2020 afronden? 
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100. Waarom is de verwachting dat de handel in grondstoffen voor 

diervoeders complexer wordt, wat is daarvan de oorzaak en hoe 
wordt daar door de NVWA op ingespeeld? 

101. Zijn de afspraken met Marktplaats, bol.com en Facebook 
effectief? Zo ja, waaruit blijkt dat? 

102. Kan de NVWA al enige resultaten delen van de in november 
2019 gestarte campagne «Laat je niet inpakken»? Zo ja, welke? 

103. Is de NVWA voornemens om ook met andere Nederlandse 
digitale marktplaatsen werkafspraken te maken? 

104. Hoe vaak is er handhavend opgetreden bij illegale dierenhandel 
op online marktplaatsen en vindt er naast preventie ook 
sanctionering plaats op dit vlak? 

105. Op welke manier wordt gewaarborgd dat de NVWA, die 
openbaarmaking en transparantie van bevindingen hoog in het 
vaandel heeft staan, ook naar zichzelf kijkt bij het delen van de 
werkwijze, bijvoorbeeld bij het stopgezette strafonderzoek door 
het OM naar de noordelijke slachthuizen of het genegeerde 
interne signaal aan de NVWA-top dat de NVWA onvoldoende en 
nalatig reageerde op waarschuwingen over onveilige situaties 
in slachthuizen? 

106. In welke gevallen is het keuren van producten van dierlijke 
oorsprong (inclusief diervoeders), levende dieren, levensmidde-
len van niet-dierlijke oorsprong en consumentenproducten aan 
de buitengrens niet verplicht en is er dus geen controle? 

107. Kunt u in de tabel «Aantallen uitgevoerde controles in 2019» 
aangeven hoeveel zendingen er plaatsvinden en hoeveel 
procent daarvan gecontroleerd is? 

108. Welke overtredingen worden het vaakst gesignaleerd ten 
aanzien van de export van levende dieren? 

109. Hoe verhoudt het aantal afgeronde onderzoeken van de NVWA 
Inlichtingen- en Opsporingsdienst (IOD) in 2019 zich tot 
voorgaande jaren? 

110. Welke 29 onderzoeken heeft de NVWA IOD in 2019 afgerond en 
welke drie onderzoeken zijn er afgebroken? 

111. Waar zijn de resultaten die hier niet gepresenteerd worden 
terug te vinden, aangezien er bij de verantwoording voor 
gekozen is om niet uitputtend te zijn omdat de opbouw van het 
Jaarplan 2019 nog was gericht was op 23 domeinen en nog niet 
op de nieuwe opzet van verantwoordingsinformatie op basis 
van de zeven publieke belangen? 

112. Kunt u toelichtingen of de verantwoordingsinformatie vanaf 
2020 wel uitputtend is? 

113. Op basis waarvan wordt bepaald wat de belangrijkste resulta-
ten zijn? 

114. Onder welk kopje valt «horeca» en kunt u de procentuele 
urenverdeling van 49% per publiek belang uitsplitsen? 

115. Acht u het aandeel in de procentuele urenverdeling op het 
gebied van de publieke belangen dierenwelzijn en diergezond-
heid voldoende? 

116. Op welke terreinen is de extra capaciteit voor het borgen van 
dierenwelzijn ingezet en wordt deze groei over 2020 voortgezet? 

117. Hoe vaak heeft de NVWA in 2016, 2017, 2018 en 2019 partijen 
kangoeroeproducten bemonsterd en geanalyseerd op de 
aanwezigheid van pathogenen? 

118. Bij hoeveel procent van het geanalyseerde kangoeroeproduct 
werden pathogenen aangetroffen? 

119. Bij hoeveel procent van het geanalyseerde kangoeroeproduct 
werd E. coli aangetroffen tussen 2016 en 2019 en wat was het 
percentage aangetroffen salmonella tussen 2016 en 2019? 
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120. Is het feit dat er geen opsporingscapaciteit is ingezet voor het 

toenemend aantal meldingen van fraude ten aanzien van 
voedselintegriteit (waaronder Beter Leven, fair trade, oor-
sprong) waarbij de veiligheid van het voedsel niet in het geding 
was (alleen) een kwestie van capaciteit of spelen hierbij ook 
andere factoren? 

121. Wat is ervoor nodig om ook voor voedselintegriteit opsporings-
capaciteit in te kunnen zetten? 

122. Welke importeurs waren betrokken bij de import van kangoe-
roeproducten waarbij pathogenen werden aangetroffen en 
waren dit dezelfde importeurs die na steekproeven in 2014 en 
2015 verzocht werd om maatregelen te nemen om herhaling te 
voorkomen? 

123. Kunt u de toezichtsintensiteit voedselveiligheid nader toelich-
ten, bijvoorbeeld wat de toezichtsintensiteit van 7% zegt in 
relatie tot de veiligheid van ons voedsel? 

124. Hoeveel pluimveevlees, uitgesplitst naar soort, is er in 2019 
afgekeurd voor menselijke consumptie en hoeveel is dat van 
het totaal? 

125. Hoeveel roodvlees, uitgesplitst naar soort, is er in 2019 
afgekeurd voor menselijke consumptie en hoeveel is dat van 
het totaal? 

126. Hoeveel dieren zijn er, uitgesplitst naar diersoort, ante mortem 
en post mortem afgekeurd voor menselijke consumptie in 
pluimveeslachthuizen in 2019? 

127. Hoeveel dieren zijn er, uitgesplitst naar diersoort, ante mortem 
en post mortem afgekeurd voor menselijke consumptie in 
roodvleesslachthuizen in 2019? 

128. Waarom kiest de NVWA voor de lage toezichtintensiteit op 
diergeneesmiddelen? 

129. Hoeveel kangoeroevlees is er vanuit Australië geïmporteerd in 
2018 en 2019, hoeveel hiervan was bestemd voor de Neder-
landse markt en hoeveel is doorgevoerd naar andere landen? 

130. Hoeveel foie gras werd er geïmporteerd in 2018, 2019 en 2020? 
131. Kunt u uitsplitsen welk deel van de geïmporteerde kangoeroep-

roducten voor de diervoedingsindustrie was bedoeld in 2018 en 
2019? 

132. Wat verstaat de NVWA onder een overtreding? Kunt u heel 
specifiek toelichten wanneer de NVWA het onderscheidt maakt 
om over te gaan tot een waarschuwing, een overtreding et 
cetera? 

133. Kunt u per publiek belang een toelichting geven op de 
datakwaliteit van een, twee of drie blokjes, waar is dit op 
gebaseerd, wat zegt dit over de data en op welke manier werkt 
de NVWA toe naar een datakwaliteit van drie blokjes? 

134. Hoeveel varkenshouders hebben zich aangesloten bij een 
kwaliteitssysteem gericht op zelfcontrole verplichting van 
diergeneesmiddelen? 

135. Hoeveel uitbraken van hoogpathogene vogelgriep (HPAI) zijn er 
tussen 2014 en 2018 in totaal geweest op kippenbedrijven als 
meerdere uitbraken op de 17 bedrijven waar een uitbraak is 
geweest tussen 2014 en 2018, afzonderlijk worden meegere-
kend? 

136. Hoeveel van het totale aantal uitbraken van HPAI tussen 2014 
en 2018 vond plaats op gesloten bedrijven zonder vrije uitloop? 

137. Hoeveel ouderdieren zijn er sinds 2017 jaarlijks geruimd 
vanwege salmonellabesmetting? 

138. Hoeveel geregistreerde gevallen van zoönosen zijn er in relatie 
tot het houden van exotische huisdieren? 
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139. Hoe verklaart u de stijging van het aantal besmettingen van 

zoönotische salmonella ten opzichte van 2018? 
140. Hoeveel exporten zijn er in de eerste helft van 2020 niet 

gecertificeerd omdat de verwachte temperatuur op de route 
hoger was dan 30 graden Celsius? 

141. Van hoeveel transporten heeft de NVWA in de eerste helft van 
2020 de GPS- en temperatuurdata ontvangen om te evalueren 
hoe het temperatuurverloop in de wagen is bij omgevingstem-
peraturen van 27 graden Celsius of hoger? 

142. Hoeveel standaard en extra capaciteit heeft de NVWA in 2019 
en in de eerste helft van 2020 ingezet op warme dagen (vanaf 
27 graden Celsius) om veetransporten te controleren, hoeveel 
veewagens zijn in deze periode gecontroleerd en hoe verhoudt 
zich dit tot het aantal gecontroleerde wagens in een niet-warme 
periode? Was de huidige capaciteit voldoende om een goede 
toezichtgraad te bereiken of is meer personele inzet nodig? 

143. Wat waren de overtredingen die de NVWA in 2019 in de eerste 
helft van 2020 heeft geconstateerd bij veetransporten en 
slachthuizen op warme dagen en kunt u per overtredingscate-
gorie aangeven tot hoeveel rapporten van bevindingen en 
boetes dit heeft geleid? 

144. Hoeveel pluimveebedrijven houden biologische vleeskuikenou-
derdieren en hoeveel dieren worden hier gehouden? 

145. Hoeveel pluimveebedrijven houden biologische opfokvleeskui-
kenouderdieren en hoeveel dieren worden hier gehouden? 

146. Gelden er aanvullende eisen voor de huisvesting en verzorging 
van biologische (opfok)vleeskuikenouderdieren ten opzichte 
van de gangbare vleeskuikenouderdieren? Zo ja, welke zijn dat? 

147. Komen biologische vleeskuikenouderdieren buiten? 
148. Kunt u bevestigen dat er in 2019 geen reguliere welzijnscontro-

les zijn uitgevoerd door de NVWA in de konijnenhouderij? 
149. Worden de naleefmetingen op dierenwelzijnsregels die in 2020 

bij ongeveer de helft van de houders van voor productie 
gehouden konijnen zouden worden uitgevoerd maar door de 
coronaregels werden uitgesteld, dit jaar alsnog uitgevoerd nu 
de coronaregels zijn versoepeld? Zo nee, waarom niet? 

150. Wat is de stand van zaken van uw toezegging om in gesprek 
met de konijnensector in te zetten op een centrale registratie 
van sterftecijfers. Wanneer en hoe wordt deze centrale 
registratie geïmplementeerd? 

151. Wat betekent de uitbreiding van de ureninzet van de NVWA 
voor dierenwelzijn van 6% in 2018 naar 8% in 2019 concreet in 
het aantal uren dat beschikbaar was voor het toezicht, dus 
hoeveel uur was in 2018 beschikbaar voor toezicht op dieren-
welzijn en hoeveel uur was hiervoor beschikbaar in 2019? 

152. Hoe zijn de uren die in 2019 beschikbaar waren voor toezicht op 
dierenwelzijn verdeeld over de verschillende typen 
veehouderijen? 

153. Hoeveel verrijktekooileghenbedrijven waren er in 2019 in 
Nederland en 
hoeveel koloniekooileghenbedrijven waren er in 2019 in 
Nederland? 

154. Welk percentage van de in Nederland gehouden leghennen 
wordt gehouden in verrijkte kooien, welk percentage in 
koloniekooien, welk percentage in scharrelschuren zonder 
uitloop en welk percentage op biologische bedrijven? 

155. Zijn er in 2019 en het eerste halfjaar van 2020 overtredingen 
geconstateerd rond olifant Buba, die nog altijd wordt gehouden 
bij Circus Freiwald? Zo ja, wat waren de sancties? 
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156. Hoe vaak heeft de NVWA onaangekondigde inspecties 

uitgevoerd bij Dolfinarium Harderwijk in 2018 en 2019? 
157. Hoe vaak heeft de NVWA aangekondigde inspecties uitgevoerd 

bij Dolfinarium Harderwijk in 2018 en 2019? 
158. Zijn er de afgelopen twee jaar meldingen van misstanden bij 

Dolfinarium Harderwijk gedaan? Zo ja, wat was de inhoud van 
deze meldingen, zijn hierop inspecties uitgevoerd, zijn er 
overtredingen geconstateerd en wat waren daarbij dan de 
opgelegde sancties? 

159. Welk deel van de uren die in 2019 beschikbaar waren voor 
toezicht op dierenwelzijn is besteed aan administratieve 
controles en welk deel aan fysieke controles bij primaire 
bedrijven in de veehouderij? 

160. Welk deel van de uren die in 2018 beschikbaar waren voor 
toezicht op dierenwelzijn is besteed aan administratieve 
controles en welk deel aan fysieke controles bij primaire 
bedrijven in de veehouderij? 

161. Kunt u een overzicht opstellen van de «open normen» – 
waarvan de NVWA meldt dat de vele open normen risico’s met 
zich meebrengen ten aanzien van de handhaving op het gebied 
van dierenwelzijn – die het vaakst voor problemen zorgen 
tijdens de handhaving en bent u bereid om deze regels 
vervolgens te evalueren? 

162. Hoeveel meldingen en klachten heeft de NVWA in 2019 
ontvangen inzake dierenwelzijn en diergezondheid? 

163. Kunt u een top tien verschaffen van meldingen en een top tien 
van klachten inzake dierenwelzijn, inclusief diergezondheid? 

164. Waardoor heeft de NVWA geen van de in het jaarplan 2019 
aangekondigde doelen op het gebied van dierenwelzijn 
behaald? 

165. Hoe wordt onderscheid gemaakt in de controle van slachthui-
zen in publiek belang, aangezien slachthuizen zowel onder 
dierenwelzijn als onder voedselveiligheid vallen? 

166. Zijn de roodvlees- en pluimveeslachthuizen die in 2018 geen 
100%-naleving scoorden in 2019 extra gecontroleerd op de 
punten waarop zij tekortkomingen vertoonden? Zo ja, wat 
waren hierbij de belangrijkste bevindingen? Zo nee, bent u 
bereid om hier alsnog navolging op te laten uitvoeren? 

167. Wat is de reden dat slechts 89% van het aantal beoogde 
inspecties op hokverrijking en het couperen van staarten bij 
varkens heeft plaatsgevonden? 

168. Hoe kan het dat de totale doelgroep voor dierenwelzijnscontro-
les niet goed in beeld is, waardoor de toezichtintensiteit voor 
dierenwelzijn lastig vast te stellen is? 

169. Wat wordt er verstaan onder «overige doelgroepen»? 
170. Hoe vaak zijn in 2019 dieren gestikt door het uitvallen van de 

ventilatie in de stallen en hoe vaak heeft dit in 2019 geleid tot 
een boete? 

171. Hoe vaak, op welke data en locaties heeft de NVWA onaange-
kondigde inspecties uitgevoerd naar handel in en huisvesting 
van exotische dieren in 2018 en 2019? 

172. Hoe vaak, op welke data en locaties heeft de NVWA aangekon-
digde inspecties uitgevoerd naar handel in en huisvesting van 
exotische dieren in 2018 en 2019? 

173. Wat waren de bevindingen bij elk van deze aangekondigde en 
onaangekondigde inspecties in 2018 en 2019 en wat waren de 
consequenties voor handelaar en exotisch dier? 
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174. Hoeveel en op welke data zijn er in 2018 en 2019 exotische 

dieren inbeslaggenomen door handhavingsinstanties (uitge-
splitst naar NVWA, douane, politie, LID) en op grond waarvan? 

175. Welke importeur/exporteur was betrokken bij inbeslagname van 
exotische dieren in 2018 en 2019? 

176. Hoeveel van de in beslag genomen exotische huisdieren zijn in 
2018 en 2019 opgevangen, hoeveel geëuthanaseerd en in wat 
voor conditie verkeerden deze dieren? 

177. Welke luchtvaartmaatschappijen waren betrokken bij het 
transport van in beslag genomen exotische dieren in 2018 en 
2019? 

178. Hoeveel meldingen van misstanden werden de afgelopen drie 
jaar gedaan over handel in en huisvesting van exotische 
dieren? 

179. Hoeveel meldingen van misstanden werden de afgelopen drie 
jaar gedaan over het gebruik van exotische dieren met als 
voornaamste doel vermaak (circussen, tv-programma’s, theater, 
dierentuin et cetera), hoeveel dierenwelzijnsinspecties hebben 
plaatsgevonden in deze diercategorie en wat waren daarbij de 
bevindingen en consequenties? 

180. Hoe verloopt de implementatie van cameratoezicht in middel-
grote en kleine slachthuizen? 

181. In hoeveel slachthuizen is inmiddels cameratoezicht gereali-
seerd en in hoeveel slachthuizen is dit nog niet geïmplemen-
teerd? 

182. Wanneer kan de Kamer de evaluatie verwachten van de pilot 
verscherpt toezicht op slachthuizen, die in 2019 is gestart? 

183. Hoeveel onderzoeken zijn er gestart in 2019 en hoeveel van 
deze in 2019 gestarte onderzoeken zijn afgerond? 

184. Wat is de definitie van een afgerond onderzoek? 
185. Wat is de gemiddelde looptijd van een afgerond onderzoek in 

2019, wat is het snelste onderzoek en wat is de duur van het 
langste onderzoek? 

186. Hoeveel van de 29 afgeronde onderzoeken zijn gestart voor 
2019? 

187. Kunt u van de 29 afgeronde onderzoeken nader duiden in welke 
categorie zij vallen, bijvoorbeeld klein, middelgroot, groot, 
rechtshulpverzoeken, financiële onderzoeken enzovoorts, met 
daarbij een duiding wat een klein, middelgroot of groot 
onderzoek is? 

188. Is bekend hoeveel personele capaciteit door de NVWA wordt 
ingezet om de beelden afkomstig van het cameratoezicht in de 
slachterijen te beoordelen en wordt hierbij gebruikgemaakt van 
«slim» cameratoezicht? 

189. Kunt u een overzicht geven van alle onderzoeken uitgevoerd 
door de NVWA en ingediend bij het Functioneel Parket over de 
afgelopen vijf jaar (per jaar) en daarbij aangeven wat er met het 
onderzoek is gedaan en of er een strafrechtelijke vervolging 
heeft plaatsgevonden? 

190. Kan de NVWA reeds uitspraken doen over de ervaringen die zij 
als organisatie heeft met het ingevoerde cameratoezicht? 

191. Hoeveel fte’s zijn beschikbaar voor het domein Natuur en hoe is 
de tijd verdeeld per doelgroep? Wat en wie worden gecontro-
leerd en hoe vaak? 

192. Wat is de reden dat de in integrale ketenanalyse visketen later 
wordt opgeleverd? 

193. Hoe is het behoud van de bodem en waterkwaliteit gecontro-
leerd in 2019, hoe vaak, op welke plekken en wat waren de 
resultaten? 
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194. Hoe wordt de datakwaliteit verbeterd in het kader van het 

beoordelen van dierenwelzijn? 
195. Wat zijn de meest voorkomende redenen voor het niet naleven 

(de naleving is 78%) van de derogatievoorwaarden voor 
meststoffen? 

196. Hoe is de instandhouding van biodiversiteit in Natura 2000-
gebieden gecontroleerd in 2019, hoe vaak, op hoeveel hectare 
en wat is er gevonden? 

197. Waar is de rest van de 437 controles uitgevoerd voor «gewas-
bescherming», aangezien vermeld wordt dat er 123 inspecties 
waren bij sierteelt onder glas en 83 in de akkerbouw? 

198. In welk percentage van de overtredingen werd handhavend 
opgetreden (uitgesplitst naar type overtreding), om welke 
straffen ging het en wat gebeurde er in de andere gevallen? 

199. Zijn in 2019 895 derogatiebedrijven gecontroleerd, conform de 
EU-eisen? Zo ja, waarom wordt op pagina 33 gesproken van 
236 derogatiecontroles? 

200. Op basis waarvan wordt binnen het domein Meststoffen 
bepaald waar de NVWA een bezoek brengt en wat gebeurt er 
met bijvoorbeeld anonieme meldingen van mestfraude? 

201. Waarom zijn bij de inspecties voor de naleving van de 
meststoffenwet en regelgeving geen naleefmetingen 
uitgevoerd? 

202. Hoe voorkomt de NVWA dat het OM in de zeven risicogericht 
geselecteerde intermediairs waartegen een dossier wordt 
opgebouwd overgaat tot stopzetten van het onderzoek, zoals in 
juli 2020 gebeurde bij de strafzaak tegen overtredingen in de 
noordelijke slachthuizen? 

203. Is de informatie over de uitgevoerde inspecties voor de 
producten warmtepompen en stofzuigers inmiddels gepubli-
ceerd? Zo ja, waar is deze te vinden? Zo nee, wanneer worden 
deze gegevens gepubliceerd? 

204. Hoeveel meldingen zijn er bij de NVWA in 2019 binnengekomen 
over attracties en speeltoestellen, hoe ziet de nieuwe aanpak 
eruit, waarom was een nieuwe aanpak nodig en welke stappen 
kan de nieuwe aanpak wel zetten waar de oude aanpak 
tekortschoot? 

205. Welke relatie bestaat er tussen de aanpak van het afhandelen 
van meldingen en het ontwikkelen van nieuwe handhavings-
mixen? 

206. Hoe treedt de NVWA op tegen de gecontroleerde fabrikanten 
van tabaksproducten die naar nu blijkt allemaal in overtreding 
zijn geweest en wat zegt dit over de aanwezigheid van 
verkoopbonussen in de tabakssector? 

207. Welke middelen heeft de NVWA om het gebruik van verkoopbo-
nussen harder aan te pakken? 

208. Wat is de precieze reden dat een enkele rapportage betreffende 
controle subsidieregelingen later is aangeleverd dan 1 maart? 

209. Is het inmiddels bekend of de medehandhavers de 1% controles 
gerealiseerd hebben? Zo nee, wanneer wordt dit wel bekend? 

210. Hoe is het momenteel gesteld met het streven van de NVWA 
om voldoende dierenartsen te werven? 

211. Wat is het streefpercentage van de NVWA voor het afhandelen 
van de bezwaarzaken? 

212. Waarom wordt er geen verantwoording gegeven over de 
prijsontwikkeling van de producten van de NVWA die voor 
rekening komt van het bedrijfsleven en andere overheden? 

213. Kunt u een uitgebreide toelichting geven op de ontwikkeling 
van de kostprijs? 
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214. Kunt u een uitgebreide toelichting geven op maatregelen die 

kostprijsverlagend zouden moeten werken? 
215. Kunt u een overzicht geven van de top 20 aan producten die 

voor rekening van het bedrijfsleven komen en daarbij de 
kostprijsontwikkeling over de afgelopen vijf jaar (inclusief 2019) 
aangeven? 

216. Op welke manier worden binnen de NVWA verbeteringen in de 
communicatie opgepakt en op welke specifieke onderdelen van 
de communicatie met de burger worden welke verbeteringen 
aangebracht? 

217. Hoeveel kalfjes zijn er in 2019 gedood op melkveebedrijven en 
afgevoerd naar een destructiebedrijf? 

218. Hoeveel eendagshaantjes zijn er in 2019 in Nederland gedood 
en hoeveel daarvan voor de export van leghenkuikens? 

219. Zijn er bij de NVWA pluimveeslachterijen bekend die in 2019 
onbedwelmd hebben geslacht? Zo ja, om hoeveel slachterijen 
gaat dit? 

220. Hoeveel kalfjes zijn er in 2019 geëxporteerd en naar welke 
landen? 

221. Hoeveel vlees (uitgesplitst naar diersoort) van in Nederland 
geslachte dieren werd geëxporteerd in 2019? 

222. Hoeveel runderen zijn er in 2019 geëxporteerd en naar welke 
landen? 

223. Hoeveel varkens zijn er in 2019 geëxporteerd en naar welke 
landen? 

224. Hoeveel schapen zijn er in 2019 geëxporteerd en naar welke 
landen? 

225. Hoeveel geiten zijn er in 2019 geëxporteerd en naar welke 
landen? 

226. Hoeveel standaard en extra capaciteit heeft de NVWA in 2019 in 
de eerste helft van 2020 ingezet op warme dagen (vanaf 27 
graden Celsius) om veestallen te controleren, hoeveel bedrijven 
zijn in deze periode gecontroleerd en hoe verhoudt zich dit tot 
het aantal gecontroleerde bedrijven in een niet-warme periode? 
Was de capaciteit voldoende om een goede toezichtgraad te 
bereiken, of is meer personele inzet nodig?
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